
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 19.12.2022 
 

Mødedato 

19.12.2022 

 

Mødested/lokale 

Strandgade 2E 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

18.30 

Deltagere  

Henrik Fenger Lynggaard, Jens Ove Dalby, Thomas Brandt Pasgaard, Mia Nejad, Pernille Bruun 

Ganzel Jensen, Maria Størup, Leonardo Alvarez Cervantes, Josephine Parnel Saarikivi Hansen 
Fraværende  

Palle Laursen, Kristina Kjær Lauridsen, Louisa West 

 
Dato 

06.01.2023 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 11.10.2022 

 

 

3. Orientering om 

specialafdeling og 

international linje 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jens Ove Dalby blev valgt som ordstyrer. 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

Heidi Lodahl, der er afdelingsleder for specialafdelingen og den internationale 

linje, var inviteret til at give bestyrelsen et indblik i de to afdelinger. 

 

Specialafdelingen har gennemgået en stor udvikling.  

Målgruppen er gået fra generelle indlæringsvanskeligheder til nærtilbud for 

generelle og specifikke indlæringsvanskeligheder, autisme, Asperger og 

ADHD.   

Det er en stor stigning af visiterede elever. Det kalder på en ny måde at tænke 

klasser på.  

Der blev spurgt ind til, hvordan det sikres, at personalet har det rigtige mindset i 

forhold til eleverne. Det er ikke synd for eleverne, og de skal have de rigtige 

udfordringer, der passer til dem. Der bliver holdt læringssamtaler hver 8. uge, 

og der er fælles temaaften, hvor der videndeles på tværs af almen og 

specialafdeling. 

 

International afdeling vokser.  

Da Heidi Lodahl startede, var der 5 elever på Damhaven. Nu er der mere end 30 

elever, der undervises i dansk som andetsprog. På afd. Strandgade er der nu 3 

internationale klasser. Det er klasser man ansøger om optagelse i. I naturfagene 

undervises på engelsk, men eksamen foregår på dansk. 

Vi ruller stadig den røde løber ud, mens vi går på den. Vi lærer hele tiden og vi 

justerer. Vi er lige nu ved at se på, hvordan vi kan fortsætte med at kvalificere 



 

 

 

 

 

 

 

 

4. Nyt fra formand 

elevråd og ledelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Forældrehenvendel-

ser  

 

 

6. Eventuelt 

 

 

 

 

den undervisning, eleverne skal have. Det gælder også de internationale, der 

gerne skulle kunne bruge deres afgangsprøver.  

Samtidig forsøger vi at rejse en udfordring op igennem systemet, da vores 

uddannelsessystem ikke er gearet til at modtage internationale elever 

 

 

Formand: 

Intet nyt fra formanden 

 

Elevråd: 

 

Strandgade: 

I forbindelse med drøftelse af udgangstilladelse havde elevrådet på Afd. 

Strandgade lavet en video. Videoen vises på næste møde, hvor punktet kommer 

på dagsorden. 

 

Der mangler ofte toiletpapir på elevtoiletterne. Jens Ove Dalby beder pedellen 

om at være opmærksom på det. 

 

Damhaven: 

Elevrådet på Afd. Damhaven havde forskellige ønsker til skolegården. De 

ønskede en længere tarzanbane, en tarzanbane i lillegård, hængekøje og net 

rundt om boldbanen. 

 

Der var kritik af rengøringen på toiletterne ved madkundskabslokalet. 

Bestyrelsen har tilsyn med elevtoiletterne på begge afdelinger i løbet af foråret. 

 

Ledelse: 

Der foregår en del opgravning på Afd. Damhaven. Det skal nok blive fint, når 

det er færdigt. 

 

På Damhaven er der skiftet en del vinduer. 

 

Der har været mange gode arrangementer i løbet af december.  

 

Det er sidste gang, sekretæren deltager i bestyrelsesmødet. Hendes opgaver vil 

fremover blive varetaget af ledelsen. 

 

 

Der var ingen forældrehenvendelser. 

 

 

 

Der var intet til punktet. 

 

Næste møde tirsdag den 17.1.2023 kl. 17.30 – 19.30 på Afd. Strandgade 


